



LGS Aktivitéitsiddien - 26. Oktober 2024

Versammlung zum Thema: Gromper am Feier

biber@lgs.lu

Tipp:

Wann är Versammlung zwou Stonnen dauert, ass et am beschten dir hutt am viraus schonn eng gutt Glous präparéiert.

Ufank

Zäit: +/-20 Minuten

Begréissung: Begréisst d'Biber an erkläert hinnen, dass et haut ëm d'Gromperen geet.

Eventuell kënt dir dofir e klenge Quiz, e Sichspill oder en Taaschtspill maachen.

Schwätzt och driwwer, wéi ee sech sécher ronderëm d'Feier verhält.

Gromperen an d'Feier leeën

Zäit: +/- 10 Minuten

D'Feier ass schonn un, an d'Biber dierfen all eng Gromper an d'Feier leeën.

Schwätzt iwwer d'Feierkachen, a wéi d'Gromperen am Feier baken. Erkläert, dass d'Gromperen eng Zäit brauchen, bis se fäerdeg sinn.



Kleng Atelieren a Spiller zum Thema

Zäit: 45-60 Minutte

D'Zooss fir d'Gromper

D'Biber sollen an Ekippen eng Zooss virbereeden. Z.B. Sauerram mat e puer Gewürzer. Dir hutt do awer villäicht nach aner Iddien.

Gromper Staffel mat Läffel

D'Biber mussen eng Gromper op engem Läffel droen an iwwert eng kleng Streck goen, ouni dass se eroffält. Et gëtt e Staffellaf, wou se an Ekippe géinteneen untrieden.

Variatioun: Fir méi Spaass kënt dir Hindernisser opstellen, wéi kleng Holzstécker oder Seeler fir driwwer ze sprangen.

Sackhüpfen

Klassesch Sackhüpfen (wou d'Kanner an engem Sak sprangen an an engem Laf géinteneen untrieden). Dir kënt och e Parcours maachen, wou se ronderëm Hindernisser mussen hopsen.

Gromper mat verbonnene Aen ertaaschten

D'Biber kréien d'Ae mat engem Schal verbonnen a musse mat den Hänn eng Gromper am Krees (deen duerch déi aner Kanner gebilt gëtt) erëm fannen.

Variatioun: Zwee Kanner sinn am Krees. Wien fënt d'Gromper méi séier. De Krees kann och unhand vun engem Seel geluecht ginn.

Gromper iessen

Zäit: 20 Minuten

Wann d'Grompere fäerdeg sinn, kann all Biber seng Gromper eraushuelen (mat der Hëllef vun de Chef.tainen) a genéissen.

Nom lessen:

Iwwer d'Feierkachen diskutieren an d'Biber froen, wéi hinnen d'Gromperen schmaachen. Dëst ass eng gutt Zäit fir d'Versammlung gemittlech ofzeschléissen.

Ofschloss

Zäit: +/-10 Minuten

Setzt iech mat de Biber an e Krees a macht en Ofschlosslidd oder e Ritual, fir d'Versammlung ofzeschléissen.



biber@lgs.lu

LGS idées d'activités - 26 octobre 2024

Réunion pour les Castors sur le sujet: la pomme de terre

Conseil :

Si votre réunion dure deux heures, il est préférable de préparer une bonne braise à l'avance.

Début

Temps : +/- 20 minutes

Accueil : Accueillez les castors et expliquez qu'aujourd'hui, vous allez parler de la pomme de terre. Vous pouvez éventuellement faire un petit quiz, un jeu de recherche ou un jeu de mots à ce sujet. Parlez également de la façon dont on se comporte en toute sécurité autour du feu.

Mettre les pommes de terre au feu

Temps : +/- 10 minutes

Le feu est déjà allumé, et chaque castor peut mettre une pomme de terre dans le feu. Parlez de la cuisson au feu et de la manière dont les pommes de terre cuisent. Expliquez que les pommes de terre ont besoin d'un certain temps avant d'être prêtes.



Petits ateliers et jeux

Temps: 45-60 minutes

Préparation de la sauce pour les pommes de terre

Les castors doivent préparer une sauce en équipes, par exemple une sauce au yaourt avec quelques épices. Vous avez peut-être d'autres idées à ce sujet.

Course de pommes de terre avec cuillère

Les castors doivent porter une pomme de terre sur une cuillère et parcourir une petite distance sans la faire tomber.

Il s'agit d'une course de relais où ils s'affrontent en équipes.

Variation : Pour plus de plaisir, vous pouvez installer des obstacles, comme de petits morceaux de bois ou des cordes à sauter.

Saut en sac

Saut en sac classique (où les enfants sautent dans un sac et s'affrontent dans une course). Vous pouvez également créer un parcours où ils doivent sauter par-dessus des obstacles.

Reconnaître la pomme de terre les yeux bandés

Les castors ont les yeux bandés avec un foulard et doivent retrouver une pomme de terre à l'aide de leurs mains, dans un cercle formé par les autres enfants.

Variation : Deux enfants sont dans le cercle. Celui qui trouve la pomme de terre en premier gagne. Le cercle peut aussi être délimité par une corde.

Manger la pomme de terre

Temps : +/- 20 minutes

Une fois les pommes de terre sont cuites, chaque castor peut retirer sa pomme de terre du feu (avec l'aide des adultes) et la déguster.

Après le repas : Discutez de la cuisson au feu et demandez aux castors s'ils ont aimé les pommes de terre. C'est un bon moment pour terminer l'activité dans une atmosphère conviviale.

Clôture

Temps : +/- 10 minutes

Asseyez-vous en cercle avec les castors et terminez la réunion par une chanson ou un rituel de votre choix.



biber@lgs.lu

LGS ideas for activities - October 26, 2024

An Idea for Your Beaver Meeting: The Potatoe

Tip:
If your meeting lasts two hours, it's best to prepare a good bed of coals in advance.

Start

Time: approx. 20 minutes
Greet the Beavers and explain that today's meeting is going to be all about potatoes. To start the meeting you can do a short quiz, a scavenger hunt, or a guessing game about potatoes.
Also talk about safety and how to stay safe around the fire.

Placing the potatoes in the fire

Time: approx. 10 minutes
The fire is already lit, and each Beaver can place a potato in the fire.
Discuss cooking with fire and how the potatoes will be cooked. Explain that the potatoes will take some time to be ready.



Small workshops and games

Time: 45-60 minutes

Preparing a sauce for the potatoes

In teams the Beavers will prepare a sauce for the potatoes, for example, a yogurt sauce with some spices. You might have other ideas for this too.

Potato spoon race

The Beavers are divided into teams and will compete against each other during a relay race. The Beavers must carry a potato on a spoon and walk a short distance without dropping it.
Variation: For more fun, you can set up obstacles, like small wooden blocks or ropes to jump over.

Sack race

A classic sack race (where the children jump in a sack and compete in a race). You can also create an obstacle course where they must jump over different obstacles.

Recognizing the potato while blindfolded

The Beavers have their eyes covered with a scarf and must find a potato using only their hands, inside a circle formed by the other children.
Variation: Two children are inside the circle. The first one to find the potato wins. The circle can also be defined with a rope..

Eating the potato

Time: approx. 20 minutes
Once the potatoes are cooked, each Beaver can remove their potato from the fire (with the help of an adults) and enjoy it.
After the meal: Discuss the experience of cooking on the fire and ask the Beavers if they liked the potatoes. This is a great time to end the activity in a cozy atmosphere.

Closing

Time: approx. 10 minutes
Have the Beavers sit in a circle and sing a closing song together or perform a ritual to conclude the meeting.